
Dagsorden bestyrelsesmøde

Hvidovre Kajakklub

Dato, tid og sted Mandag d. 11. juni 2012 hos Inge

Mødeleder

Referent Johanna

Indkaldte Chris, Casper, Simon, Bo, Inge, Søren

Fraværende

Dagsorden Referat / beslutninger

1. Parkering Hvad er reglerne? Hvad med motorcykler: 
Cykler; vi mangler cykelstativer. Vi bør have afmærkede 
pladser. Præcisering af parkeringsregler er sendt i udvalg 
hos Bo sammen med forskønnelsesudvalget. Der bør 
være samme regler hele året rundt

2. Efterårssæson Klubmesterskaber: onsdag d. 5. september 
De sjove mesterskaber: søndag d. 2. september
Sidste handicap: d. 26. september.

Vintergymnastik: Chris efterlyser frivillige kræfter til at 
varetage vintergymnastikken

Emner, som skal  prioriteres i efterårssæsonen;    
byggeriet, byggeriet, byggeriet

3. Byggeprojekt – ekstraordinær 
generalforsamling

Ok til kontingentsats, stadig svært at få fat i Nordea, så vi
mangler stadig at få at vide, hvor meget, vi kan låne til 
vort byggeprojektet. Priserne på mange af enkeltdele af 
byggeriet er stadigt udestående. 
Derefter udestår prioriteringer, så det er  de rigtige ting, 
vi går i gang med.

4. B&U Den ”ældre” del af B&U trænere, ønsker ikke længere at 
fortsætte. Aftale med Elisa om hvem, der kan overtage. 
Der er nogle emner, som man vil spørge.. Sagen 
genoptages efter 24 timers. Inge snakker med Heidi.
Tak til Simon & Casper & Co for de mange års arbejde i 
B&U – og hvor er det godt at I involverer Jer i kajakpolo 
og jeres ønske om at udvikle det.

5. Havnemiljø Skt Hans – en familiefest for omegnens beboere; alle 
andre klubber tager teten i år, men hjælper med at rydde 
op søndag. Havnefest 24. – 25. august efter samme 
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”læst”, så det bliver en familiefest. Ikke noget gøgl, men 
gerne scene. Ikke at revl og krat kommer, men mere som 
en familiefest.

6. Klagen over DKF  Efter 2,5 times møde var der ikke megen enighed 
mellem DKF og kraftcentrene og klubberne; vi afventer 
udmelding fra DKF, som ventes senere på ugen.

7. Handicapruten Løsning af problemet med beton-bølgebryderen. Møde er
indkaldt til kl 18 før handicap onsdag

8. Eventuelt Placering af polobåde.  Hvor stort bliver det skur og hvor 
mange kan der være?
Aktiv sommer- er aflyst; vi nåede ikke at melde os til.
Reparation af polobåde og kan vi købe endnu en, som 
koster 2000 kr? Ok til køb af båd.
Skraldevogn – ny blå vogn, hvor der skal males store 
bogstaver på.
Jernstang i vandet i havnen er farlig; hvordan skal den 
fjernes – kontakt Hvidovre kommune – Inge.
Tøj til instruktører – dem, der ikke har, skal kontakte Ole.
Det er i gang
Flytning rundt af både – klubbåde rundt i alle porte, så 
klubbåde ligger samlet.
Klassifikation af både i forhold til sværhedsgrad. Jan og 
Søren er i gang med et mærkatsystem.
Sæder er ved at være sat i alle både
Købt to både mere, brugte, plastex og accelero large.

9.
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